

《单词百科:HJD是什么意思?HJD怎么发音?HJD的解释和用法》

英语单词HJD是什么意思?HJD怎么读?HJD怎么发音?简答网为您整理了HJD的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



HJD的意思

1、abbr.heterojunction device 异质结器件;heterojunction diode 异质结二极管;Heliocentric Julian Date 以太阳为中心的儒略日;Hospital for Joint Diseases 综合病医院;

HJD的双语例句

1、 This algorithm has been used in the dynamic test system of HJD-28 digital SPC.

采用本文介绍的测试算法设计的测试诊断程序已实际用于HJD-28用户程控交换机的动态测试系统中.

2、 The obtained serum after ig HJD and its single components to mice may inhibit MDA formation in a dose-and time-dependent manner.

小鼠ig黄连解毒汤及其单味药所得含药血清对MDA生成呈时间和剂量依赖性。

3、HJD could reduce blood lipid level, strengthen the function of EPCs and inhibit the inflammatory response to delay the formation of atherosclerosis which was caused by toxic heat.

黄连解毒汤可能通过降低血脂水平，增强EPCs功能及抑制炎症反应来延缓热毒所致AS的形成过程。

4、New Product in the Field of Energy Conservation& Electricity Economizer for HJD Series Arc-welding Set

节能领域新生骄子&HJD系列弧焊机节电器

5、In the HJD group, 32 cases were followed up: 18 excellent, 14 good, and the excellent and good rate was 100 percent.

囊肿切除短段空肠代胆道加矩形瓣防返流术随访32例：优18例，良14例，优良率100%。

6、Objective To observe the therapeutic effect of Huoxue Jieyu decoction (HJD) on patients with depression after craniotomy.

目的探讨丁香柿蒂汤加减配合穴位封闭疗法对开颅术后呃逆的治疗效果。

7、HJD could effectively reduce the blood lipid level and enhance the proliferation, adhesion, migration, tubular structure formation ability of EPCs. 3.

黄连解毒汤可有效降低血脂水平，增强EPCs增殖能力、粘附能力、迁移能力、管状结构形成能力。

8、Conclusion: HJD can improve clinical symptom and lesions of the post-operative gastroesophageal reflux disease with esophageal or cardiac cancer significantly and it has better curative effect than control group.

结论和胃降逆汤能明显改善食管贲门癌术后食管反流病患者的临床症状及粘膜损伤，疗效优于对照组。

以上是简答网为您整理的HJD怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于HJD的用法、HJD的

释义、HJD的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/HJD>